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Vragen en opwaardering m.b.t. Memo Uitstel vier-jaren Uitvoeringsplan SGL en SBB 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
ChristenUnie 1 Opwaardeerverzoek: Wat is er nodig om 

Staatsbosbeheer aan zijn verplichtingen te 
houden om op zo kort mogelijke termijn te 
komen met een uitvoeringsplan?  

Het bestuur van Recreatieschap Stichtse 
Groenlanden en Staatsbosbeheer hebben 
gezamenlijk geconcludeerd dat het meer tijd 
kost om alle werkprocessen goed 
geïntegreerd in de organisatie van 
Staatsbosbeheer in te bedden. Het 
functioneert nog niet optimaal, waardoor ook 
het Vierjaren Uitvoeringsplan nog niet kon 
worden opgesteld. Het beheer en 
onderhoud op de recreatieterreinen kent 
geen problemen en wordt nog steeds op 
dezelfde wijze uitgevoerd als onder RMN. 
 
Er wordt nu ambtelijk volop gewerkt aan het 
plan van aanpak om volgend jaar het 
Vierjaren Uitvoeringsplan voor te kunnen 
leggen.  

 2 Is er sprake van verschil van inzichten op 
inhoud of op samenwerking, waardoor dit 
uitvoeringsplan langer op zich laat wachten? 

Nee. Er is geen verschil van inzicht op de 
inhoud of op de samenwerking. De 
overgang is complexer gebleken dan vooraf 
gedacht. Ook de werkwijze met een 
recreatieschap is voor Staatsbosbeheer 
Utrecht nieuw en vraagt wederzijds wat 
aanpassing in de werkwijze. Tenslotte kost 
de invoering van het Terrein Beheer Model 
(TBM) op de gronden van het schap meer 
tijd. Het TBM geeft de mogelijkheid om te 
sturen op het beheer en onderhoud. 

 3 Hoe reageren de betrokken gemeenten op 
het uitstel? 

Alle deelnemende gemeenten reageren 
teleurgesteld, maar hebben wel begrip voor 
het feit dat het inregelen van de 
werkprocessen iets meer tijd vergt.  

 4 Heeft uitstel van het Uitvoeringsplan 
gevolgen voor het beheer en onderhoud in 
2024? 

Nee. Het uitstel van het uitvoeringsplan 
heeft geen gevolgen voor de 
werkzaamheden in 2024. Het beheer en 
onderhoud zal ook komend jaar op hetzelfde 
niveau als de afgelopen jaren worden 
uitgevoerd.  

SGP 5 Opwaardeerverzoek: Met de commissie 
willen bespreken hoe zij aankijkt tegen het 
feit dat we zo laat zijn geïnformeerd over de 
vertraging van de aanleveringen van het ‘4-
jaren Uitvoerplan’ en de 
verantwoordelijkheid van de gedeputeerde 
voor het beheer en onderhoud van onze 
recreatie in samenwerking met 
Staatbosbeheer. 

Het zo laat informeren komt omdat de 
verwachting was dat er na de vakantie een 
plan zou liggen. Toen dat er niet was is 
bestuurlijk het gesprek aangegaan met de 
conclusie, zoals bij vraag 1 aangegeven. 
 
In het Vierjaren Uitvoeringsplan wordt 
aangegeven op welke wijze de uitvoering 
van het werk voor het Recreatieschap zal 
worden uitgevoerd. In dit plan wordt het 
gebiedsbeheer (de reguliere taken voor 
beheer, onderhoud, exploitatie, toezicht en 
handhaving) voor de komende vier jaar 
opgenomen zowel naar inhoud als 
betaalbaarheid. Afgesproken is dat het 
gebiedsbeheer tot 2025 gecontinueerd 
wordt op het beheerniveau van 2022 binnen 
het huidige (te indexeren) beschikbare 
beheerbudget. Afgesproken is 
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dat het gebiedsbeheer vanaf 2025 
uitgevoerd en begroot wordt met het 
Terreinbeheermodel (TBM). 

 


